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Abstract (en)
[origin: US4660796A] In order to facilitate the operations of handling and of transportation when empty between the works of an engine manufacturer
and the works of an aircraft manufacturer, a transportation framework is provided with support members which are adjustable. These members,
on which the turbo-machine rests, are mounted pivotally on the platform. It is possible to cause them to be adapted so as to take up two positions;
a higher position where they support the turbo machine and, a lower position where they are folded on to the platform. The vertical height of the
frameworks is thus reduced when empty and enables them to be stacked.

Abstract (fr)
Afin d'en faciliter les opérations de manutention et de transport a vide entre les ateliers du motoriste et les cloisons d'avionnage, le bati de transport
est pourvu d'organes-supports (52, 53, 54) amovibles. Ces organes, sur lesquels repose la turbomachine, sont montés a articulation sur la
plateforme. On peut leur faire adopter de la sorte au moins deux positions; une position haute ou ils supportent la turbomachine et, une position
basse ou ils sont repliés sur la plateforme. On diminue ainsi I'encombrement vertical des batis vides et permet leur gerbage.
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